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                                                PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 31.03.2021 

 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Mircea-Marcel Popa care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 57/2021 adoptată 
prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul Mircea-Marcel Popa: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 21 consilieri, conform apelului nominal făcut. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan Bobouţanu şi d-
nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 
Municipiului Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 456/2021, iar proiectul ordinii de zi 
este menționat în anexa la aceasta.” 

  
Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația electronică 

”zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință, a Primarului Municipiului Hunedoara și a 
d-nului Secretar General Militon Dănuţ Laslău, la sediul Primăriei Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local desfășurat în data de 
26.02.2021. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 26.02.2021, a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local. 

 
D-nul Mircea-Marcel Popa: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
Dau cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Propun completarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 28 de pe proiectul 

ordinii de zi a următorului proiect de hotărâre: 
 

     1. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a unor imobile din 
incinta Complexului sportiv „Michael Klein”- Ștrandul Municipal Hunedoara aparținând domeniului 
public al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia de spațiu comercial, terasă şi bar.” 
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D-nul Mircea-Marcel Popa: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător.” 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările 
şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se 
abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau 
participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel 
cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la 
alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care 
îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei 
hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile 
Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi legislaţia în materie 
privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea 
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

 
Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 

hotărâri aflate pe ordinea de zi?” 
 

D-nul Constantin Vâlceanu: 
„Nu particip la punctele 11, 23 și 24.” 
 
Pentru ședința de astăzi modalitatea de vot este următoarea: consilierii locali vor 

anunța verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”.  
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind însuşirea  Raportului informării și consultării publicului, precum și aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent pentru „Construire spaţii 
comerciale, anexe şi transformare clădire de birouri în capelă” str. Lătureni, f.n.  municipiul Hunedoara, 
judeţul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 58/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
 

La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de 
hotărâre privind aprobarea  planului de acțiuni și de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 
muncă  persoanelor majore apte de muncă din familiile beneficiare de ajutor social, pentru anul 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 59/2021 în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind avizarea solicitării Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 
pentru organizarea concursului  de ocupare a  funcţiei de şef secţie ATI. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 

 „Dacă a ieșit domnul Primar, preia cuvântul domnul Viceprimar.” 
 

D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Cele cinci comisii și-au exprimat avizele cu privire la  proiectul de hotărâre.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 60/2021 se aprobă în unanimitate  

 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 408/2020 privind 
aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul.Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 

 „Dacă îmi permiteți, aș avea eu un amendament. Având în vedere adresa nr. 
2864/29.03.2021 a Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, înregistrată la Primăria 
Municipiului sub nr. 23120/29.03.2021 prin care se solicită  o modificare la poziția 733,  propun 
următorul AMENDAMENT:  

   Art.I la Proiectul de Hotărâre nr. 92/22.03.2021, la poziția din statul de funcții nr. 733 se 
modifică, după cum urmează: „medic specialist” medicina de urgență în „medic primar medicina de 
familie” medic specialist medicina de urgență în cadrul UPU.” 

 
Se supune la vot amendamentul domnului Viceprimar Cătălin-Florin Olar, care se 

aprobă în unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 61/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                             
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara .    

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Eu aș vrea să formulez un amendament și anume la art. 27 la desfășurarea ședințelor de 

Consiliu Local alin. (20). Deci, aș vrea să schimb alin. (20). El sună în felul următor: În mod 
excepțional în timpul dezbaterilor se pot formula amendamente verbale la proiectul de hotărâre a 
Consiliului Local, însă acestea se formulează de comun acord cu inițiatorul proiectului de hotărâre a 
Consiliului Local. Conținutul amendamentelor verbale se menționează în procesul-verbal al ședinței. 

Aș vrea ca acest articol să sune în felul următor (deci ce propun eu pentru amendament):   
În mod excepțional în timpul dezbaterilor se pot formula amendamente la proiectul de hotărâre a 
Consiliului Local. Conținutul amendamentelor verbale se menționează în procesul-verbal al ședinței. 
Adică, aș vrea să se elimine ceea ce scrie după virgulă însă acestea se formulează de comun acord cu 
inițiatorul proiectului de hotărâre a Consiliului Local. Trebuie să fiți de acord și dvs. că dacă rămâne 
formulat în felul acesta articolul, nu mai poți formula un amendament decât dacă inițiatorul este de 
acord.  

Deci, ca să formulez să înțeleagă toată lumea. După această exprimare, ca eu să pot 
formula un amendament în timpul ședinței trebuie să am acordul inițiatorului. Consider că această 
prevedere este restrictivă, că nu o să mai putem așa, iniția nici un amendament verbal în timpul 
ședinței.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Vreau doar să punctez următoarea chestiune, pe care cu siguranță dvs. ați citit-o, 

amendamente se pot face doar că această chestiune restrictivă pe care o spuneți dvs. este doar în timpul 
ședinței. Amendamentele în condiții normale ar trebui făcute înainte pentru a putea să le analizăm din 
punct de vedere juridic și pentru a ne putea pronunța pe ele.” 

 
D-nul. Petre-Lucian Gherman: 
„Eu sunt de acord cu dvs. Scrie aici că în mod excepțional, deci nu toată ziua bună-ziua, 

la fiecare ședință se fac amendamente.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
Este o excepție de la regulă. Amendamente se pot face. 
 
D-nul. Petre-Lucian Gherman: 
„Da, dar sunt ședințe de îndată, sunt ședințe extraordinare la care nu-ți permite timpul să 

formulezi în scris și să parcurgi toate etapele unui amendament, și atunci, dacă îl formulezi în mod 
verbal nu o să poți supune nici la vot doar dacă inițiatorul proiectului trebuie să fie de acord.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Supunem la vot amendamentul dvs.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Cu condiția ca și Codul Admnistrativ să nu spună altceva, domnule Secetar. Citiți 

Codul Admnistrativ.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Eu până la următoarea ședință mă voi pronunța. Tocmai de aceea este pusă acea 

prevedere puțin restrictivă, nu pot să mă pronunț doar după ce consult. Mie îmi permite Codul 
Administrativ ca până la următoarea ședință să dau sau să nu dau viza de legalitate.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Da, dar din Codul Administrativ este copiat.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„De pe Ordin este copiată, nu este inventată de noi. Această prevedere este trecută din 
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acel Ordin care dă modelul de Regulament al Consiului. 
 Dar, dacă domnul Ghernan își menține amendamentul, noi îl vom supunem la vot.” 
 
D-nul. Petre-Lucian Gherman: 
„Bineînțeles că vreau să îmi mențin amendamentul.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Suntem obligați să-l supunem la vot iar până la următoarea ședință, eu o să mă pronunț 

cu privire la legalitate.” 
 
Se supune la vot amendamentul domnului Petre-Lucian Gherman, care întrunește 13 

voturi „împotrivă” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, 
Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan 
Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin). 

 
Având în vedere faptul că amendamentul nu a întrunit numărul necesar de voturi 

”pentru”, acesta nu a fost adoptat.  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1- 4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 62/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
 

La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de 
hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind măsurile metodologice, organizatorice, termenele și 
circulația proiectelor de hotărâri ale autorității deliberative.       

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 63/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 280/23/10.04.2015 cu 
modificările şi completările ulterioare, având ca obiect folosinţa spaţiului în suprafaţă de 36 mp situat 
în municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi bl. X2, camera 9 aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 64/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
 

La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții al Societății Salubprest Hunedoara 
S.R.L. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Având în vedere faptul că această societate din subordinea Primăriei are 149 de posturi, 

după opinia noastră foarte mult, având în vedere faptul că din cei 149 foarte mulți sunt, ca să spun așa, 
angajați cu carnet de membru de partid, de la partidul conducător din municipiul Hunedoara, având în 
vedere faptul că avem rezerve și în ceea ce privește calitatea prestării serviciilor acestei societăți, 
consilierii locali ai PNL se vor abține la acest punct.  

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Domnule Președinte de ședință îmi permiteți un minut? Nu voi contesta niciodată 

dorința unui consilier de a se abține de la vot pentru că este dreptul lui prevăzut în Codul Administrativ. 
Dar în momentul în care veniți cu acuze, domnule consilier vă rog să veniți și cu probe. În legătură cu 
carnetul de partid, în legătură că sunt mulți și legătură cu calitatea lucrărilor. Vă asigur că această 
societate, care este finanțată din banii hunedorenilor face treabă de 10 ori mai bine decât fosta societate 
care era susținută de dvs. și nu are angajați cu carnet de membru de partid. Are angajați ca să 
muncească să își câștige salariile și să facă curățenie în oraș. În rest, niciodată așa cu am spus la 
început, nu voi contesta votul pentru sau împotriva unei hotărâri pentru că este dreptul dvs.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Da, domnule Primar, de acord cu dvs. cu privire la dreptul de a ne exprima voturile...” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Eu pot să dialoghez până mâine, eu am răspuns direct la ....” 
 
Datorită intervențiilor suprapuse ale domnilor consilieri, înregistrarea audio a 

aplicației ”zoom”, nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de către consilierii înscriși în 
discuție. 
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D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Deci noi ne dorim să nu piardă cetățenii municipiului Hunedoara, în cazul de față să nu 

piardă bani ca să plătiți dvs. membrii de partid, domnule Primar, și nu mai faceți afirmații cum că eu 
sau noi am fi susținut nu știu ce societate. N-am susținut nici o societate...Noi ne dorim să nu piardă 
cetățenii.” 

D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Puneți mâna și citiți Codul Administrativ și când faceți amendamente pe lângă lege și 

totodată nu faceți acuzații la adresa unor oameni doar de dragul de a acuza că nu aveți nici o probă.”  
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„La fel faceți și dvs.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„În rest, foarte bine că vă abțineți...dar nu mai faceți acuzații.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Nici dvs. să nu faceți acuzații.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Bun. Mergem mai departe. Domnule Președinte, vă rog să preluați. Titlul hotărârii.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 
Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru Popa, 
Claudiu-Ștefan Ionescu) și 5 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, 
Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga). 

Art. 1-5 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-
Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, 
Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, 
Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru Popa, 
Claudiu-Ștefan Ionescu) și 5 voturi „abținere” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, 
Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga). 

Hotărârea nr. 65/2021 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-
Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-
Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-
Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru 
Popa, Claudiu-Ștefan Ionescu) și 5 voturi „abținere” (Petre-Lucian Gherman, Constantin 
Vâlceanu, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga). 
 
 

La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind numirea administratorilor la societatea SALUBPREST HUNEDOARA SRL . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
„Același lucru ca la punctul anterior. Noi am încercat  data trecută când s-au prelungit 

mandatele pentru acești domni care sunt PSD-iști, nu știu dacă domnul Priamar o să mă contrazică și de 
data aceasta. Acum, ca să nu pierdem vremea, n-am mai dorit să facem alt amendament, findcă știu că 
nu va trece, că am mai încercat și data trecută și nu punem la încercare răbdarea colegilor consilieri. 
Am întrebat și data trecută ce îi recomandă pe acești trei domni pentru calitatea de administratori, cred 
că doar faptul că sunt PSD-iști și trebuie răsplătiți pentru devotamentul lor. În consecință ne vom 
opune, consilierii PNL se vor opune acestui proiect de hotărâre. Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Domnule Președinte. Foarte scurt, fără a dori să fac dialog, încă odată, apreciez votul 

opoziției, care nu dorește să aprobe aceeași listă de membrii ai Consiliului de Administrație. Da, sigur 
că da, acești membrii ai Consiliului de Administrație care nu sunt angajați ai societății, sunt membrii ai 
Partidului Social Democrat provenind din echipa mea  care a câștigat alegerile, în aceleași condiții în 
care domnul Gherman este director la Minvest că este membru al Partidului Național Liberal, domnul 
Vâlceanu este director la ARR că este membru al Partidului Național Liberal și mai am o listă de pe la 
Mintia dacă vreți să v-o amintesc. În rest, membrii Consiliului de administrație, evident, provin din 
echipa mea, oameni în care am încredere cum conduc societatea și oameni care îi recomandă foarte 
multe lucruri și o să punem CV-ul la dispoziție, același CV pe care l-ați primit și în urmă cu câteva luni 
de zile. Nu este nici o noutate, sunt aceeași membrii. Mulțumesc domnule Președinte.” 

 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
 „Nu am găsit nimic care să îi recomande pentru aceste posturi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
 „Domnule Președinte, dacă conduceți ședința, o conduceți în dialog sau în replică? Vă 

rog să conduceți ședința, da?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Mergem mai departe. Avem avizul comisiilor.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru Popa, 
Claudiu-Ștefan Ionescu) și 5 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, 
Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga). 

 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 
Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
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Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum 
și domnul Mircea – Marcel Popa - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de 
aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației 
”Zoom”, privind desemnarea administratorilor la societatea SALUBPREST HUNEDOARA SRL, 
până la aprobarea Raportului pentru numirile finale conform procedurii de selecție, dar nu mai mult de 
4 (patru) luni, constatând următoarele: 

Domnul Ion Urdă, domnul Alexandru-Dorian Voina și domnul Emil-Cristian Perța au 
obținut 13 voturi “pentru” și 8 voturi ”împotrivă”.  

În urma acestor rezultate, administratorii societății  SALUBPREST HUNEDOARA SRL, 
până la aprobarea Raportului pentru numirile finale conform procedurii de selecție, dar nu mai mult de 
4 (patru) luni, sunt următorii: 
-    Ion Urdă 
 -   Alexandru – Dorian Voina 
 -   Emil - Cristian Perța 

 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 
Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 

 
Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum 

și domnul Mircea – Marcel Popa - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de 
aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației 
”Zoom”, privind numirea în funcția de Președinte al Consiliului de Administrație al Societății 
Salubprest Hunedoara S.R.L., pentru o durată ce nu poate depăși durata mandatului, constantând 
următoarele: 

- Domnul Emil - Cristian Perța a obținut 13 voturi “pentru” și 8 voturi ”împotrivă”.  
În urma acestor rezultate, Președinte al Consiliului de Administrație al Societății Salubprest 

Hunedoara S.R.L., pentru o durată ce nu poate depăși durata mandatului, este domnul:  Emil - Cristian 
Perța. 

 
Art. 3-7 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-

Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, 
Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, 
Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru Popa) și 6 
voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Marian Vasile, Diana-Claudia 
Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu). 

Hotărârea nr. 66/2021 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-
Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-
Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-
Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru 
Popa) și 6 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Marian Vasile, 
Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu). 

 
 

La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
„Sunt convinsă că și colegii mei din opoziție sunt de acord cu mine, eu voi vota 

împotrivă pentru că eu am cerut o evaluare, am cerut un raport de eficientizare a acestei companii să 
vedem ce se întâmplă acolo și de ce nu se reduc costurile. Nu le-am primit până acuma, prin urmare 
consider că nu se justifică să votăm ”pentru” astăzi. Fără a avea nimic personal cu persoanele în 
cauză.” 

D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Domnul director de Prim Transprest, dacă aveți ceva de spus, dacă nu domnul inițiator.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 
Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru Popa) 
și 6 voturi „împotrivă”  (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Marian Vasile, Diana-
Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu). 

Art. 1-6 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-
Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, 
Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, 
Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru Popa) și 6 
voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Marian Vasile, Diana-Claudia 
Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu). 

Hotărârea nr. 67/2021 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-
Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-
Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-
Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu, Sebastian-Alexandru 
Popa) și 6 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Marian Vasile, 
Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu). 

 
 

La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului Hunedoara pentru 
activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în municipiul 
Hunedoara pentru luna februarie 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 



12 
 

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 

„Specificăm că domnul Vâlceanu nu participă la dezbateri și la vot la punctul acesta.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu) și 6 voturi „împotrivă” 
(Petre-Lucian Gherman, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan 
Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa). 

Art. 1-4 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-
Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, 
Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, 
Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu) și 6 voturi „împotrivă” (Petre-
Lucian Gherman, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, 
Sebastian-Alexandru Popa). 

Hotărârea nr. 68/2021 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-
Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-
Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-
Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Robert-Răzvan Harabagiu) și 6 voturi 
„împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, 
Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa). 
 
 

La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind suspendarea pe durată determinată a tuturor drepturilor şi obligaţiilor ce decurg din 
contractul de închiriere nr. 9/01.01.2018 încheiat între Municipiul Hunedoara şi Societatea Mădălina 
Servimpex SRL, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 69/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect 

de hotărâre  privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. Eroilor, Nr. 
5, Bl. 26, Sc. D, Et. 2, Ap. 72. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 70/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 421/2020 privind aprobarea modificării 
contractului de închiriere nr. 17/30.01.2019, prelungit prin act adițional încheiat între Municipiul 
Hunedoara și Pelin Angelica. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 71/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 9/29.01.2021,  încheiat între 
Municipiul Hunedoara și  Dodo Marius Grigore. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 72/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „Sistemul Integrat de 
Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Da. Aș vrea să fac un amendament.  
După finalizarea și înregistrarea Proiectului de Hotărâre nr. 76/15.03.2021 privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul 
Hunedoara”, în vederea implementării prevederilor O.U.G. 74/2018, prin adresa nr.540/23.03.2021, 
înregistrată la registratura Primăriei Municipiului Hunedoara sub nr.21504/23.03.2021, A.D.I. 
„Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara” a comunicat că la Adunarea 
Generală a Asociaţiei, se va propune și aprobarea tarifelor finale de prestare a serviciului de salubrizare 
în zona 3 Centru/Bârcea Mare, incluzând costurile C.M.I.D. Bârcea Mare, modificate în baza Hotărârii 
Consiliului Județean Hunedoara nr. 238/2020. Adresa este însoțită de documentație justificativă. 

În acest sens, este necesar să propun acest amendament, respectiv:  
Se completează art. 1 din proiectul de hotărâre menționat anterior cu o nouă liniuță care 

va avea următorul conținut: 
„ - Tarifele finale de prestare a serviciului de salubrizare în zona 3 Centru/Bârcea Mare, 

incluzând costurile C.M.I.D. Bârcea Mare, modificate în baza Hotărârii Consiliului Județean 
Hunedoara nr. 238/2020, după cum urmează:  

− tarif populație urban: 9,18 lei + TVA/persoană/lună ( 5,69 lei + 3,49 costuri CMID ); 
− tarif populație rural: 4,48 lei + TVA/persoană/lună ( 2,91 lei + 1,57 costuri CMID ); 
− tarif agenți economici și instituții publice: 283,83 lei + TVA/tonă (169,75 lei + 114,08 lei 

costuri CMID) – tarif total (lei/mc) agenți economici 99,34 lei.”  
Practic prin acest amendament luăm act de tarifele de sortare și exploatare a Super Com-

ului care are un contract cu Consiliul Județean, tarifele de exploatare a deșeurilor. Adică, noi avem un 
tarif care îl plătim pentru colectare și transport plus acest tarif de care practic luăm act cuprinzând 
costul total al gunoiului. 

Propun acest amendament, eventual dacă și compartimentul de specialitate poate să 
intervină dacă aveți nevoie de lămuriri.” 

 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Nu are avizul de legalitate de la comisii.” 
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D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
 „Amendamentul nu cred că are nevoie de aviz de legalitate.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
 „Eu zic că are nevoie.” 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
„Amendamentul e amendament. Cine a spus că are nevoie?” 
 

D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Amendamentul l-am propus eu, nu are nevoie de aviz.” 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
„Dar cine a spus că are nevoie?” 
 

D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Nu știu cine a spus. Cred că domnul Ionescu.” 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
„Nu are nevoie de nici un aviz. Avem nevoie de amendament votat sau nu. ” 
 

Se supune la vot amendamentul domnului Viceprimar Cătălin-Florin Olar, care se 
aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  
Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, 
Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan 
Constantin,) și 8 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, 
Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa, Robert-Răzvan Harabagiu, 
Constantin Vâlceanu). 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
„Domnule Secretar, împotrivă sunt toți cei care au pierdut alegerile, la orice proiect. O 

citiți dar tot împotrivă vor fi la orice. Aici era vorba în acest amendament de a pune în aplicare 
Ordonanța nr. 74.”  

 
Datorită intervențiilor suprapuse ale domnilor consilieri, înregistrarea audio a 

aplicației ”zoom”, nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de către consilierii înscriși în 
discuție. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
 „Dar la felul în care pricep unii dintre consilieri cu avizele de legalitate pe amendament 

și vorbesc pe lângă subiect, nu ne mai miră nimic.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
„Domnule Secretar, poate trebuia să se înscrie la cuvânt. Unii au voie să vorbească 

oricând așa?” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Da, pentru domnul Primar nu se aplică regulile, numai la consilieri.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Pentru cine nu respectă regulile o să le tai microfonul, că vorbim unul peste altul și 

numai...” 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Deci numai domnul Primar are voie să nu le respecte să înțeleg.” 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
„Eu nu am vorbit peste nimeni.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Eu nu vreau să intru cu dvs. în polemici. Dacă dvs. așa considerați că este civilizat să 

intrăm unii peste alții să vorbim, eu încerc să mă abțin. Dar până la urmă o să vă tai microfonul. Bun. 
Deci mai repetăm încă odată. Sunt împotrivă cei 4 consilieri de la PNL, 2 consilieri PMP și 2 consilieri 
POL.  Sunt 8 voturi împotrivă.” 

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
Nu la toate proiectele am votat împotrivă. 
 
D-nul Mircea-Marcel Popa: 
„Amendamentul a trecut.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Marian 
Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru 
Popa, Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 

Art. 1-3 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-
Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, 
Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, 
Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Marian Vasile, 
Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa, 
Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 

Hotărârea nr. 73/2021 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-
Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-
Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-
Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, 
Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-
Alexandru Popa, Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 

 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea privată a 
municipiului Hunedoara a unor terenuri aflate în intravilanul municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 74/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru  
obiectivul de investiţie “Amenajare loc de joacă parcul Ciocârliei, municipiului Hunedoara, județul 
Hunedoara“. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 75/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru  
obiectivul de investiţie „Amenajare loc de joacă în zona fostului Cămin Cultural din Zlaști, 
municipiului Hunedoara, județul Hunedoara”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 76/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru  
obiectivul de investiţie “Amenajare loc de joacă în incinta școlii din localitatea Răcăștie nr. 201, 
municipiului Hunedoara, județul Hunedoara“. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 77/2021 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru  
obiectivul de investiţie “Amenajare loc de joacă în zona Școlii Gimnaziale nr. 1, corp A , municipiului 
Hunedoara, județul Hunedoara“. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 78/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.172/2008 
privind  constituirea Consiliului Consultativ al Unităţii de Asistenţă Medico-Sociale Hunedoara, cu 
modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Mulțumesc tuturor consilierilor locali care au aprobat în unanimitate cele patru proiecte 

privind aprobarea studiilor de fezabilitate la amenajările locurilor de joacă pentru copii inițiate și 
depuse de mine ca Primar PSD. Vă mulțumesc. La punctul 22 nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Avizele comisiilor acestui proiect au fost aprobate. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 
Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 

 
Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum 

și domnul Mircea – Marcel Popa - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de 
aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației 
”Zoom”, pentru aprobarea modificării art.1 din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.172/2008 privind constituirea Consiliului Consultativ al Unităţii de Asistenţă Medico - Sociale 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii doamnei ALBU ELENA cu doamna 
REINERTH  ELENA-MIHAELA- reprezentant al Asociaţiei de Sprijin Comunitar Adriaan Van 
Bergen Hunedoara, constatând următoarele:  

 - doamna REINERTH  ELENA-MIHAELA- reprezentant al Asociaţiei de Sprijin 
Comunitar Adriaan Van Bergen Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” și 1 vot „împotrivă”. 

În urma acestor rezultate, doamna ALBU ELENA este înlocuită cu doamna REINERTH  
ELENA-MIHAELA- reprezentant al Asociaţiei de Sprijin Comunitar Adriaan Van Bergen Hunedoara, 
în Consiliul Consultativ al Unităţii de Asistenţă Medico - Sociale Hunedoara. 

 
Art. II-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 79/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara 
nr.399/2015 privind acordarea subvenţiei de la bugetul local al municipiului Hunedoara pentru 
activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în municipiul 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
 „Domnul Vâlceanu a anunțat că nu participă la dezbateri și la vot.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  (20 voturi „pentru”) 
Art. I-VI se aprobă în unanimitate. (20 voturi „pentru”) 
Hotărârea nr. 80/2021 se aprobă în unanimitate. (20 voturi „pentru”) 
 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
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de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.52/2021 privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului 
Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în 
municipiul Hunedoara pentru luna ianuarie 2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Domnul Vâlceanu nu participă la dezbateri și la vot. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. (20 voturi „pentru”) 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. (20 voturi „pentru”) 
Hotărârea nr. 81/2021 se aprobă în unanimitate. (20 voturi „pentru”) 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Rog toți consilierii să păstreze camera pe dânșii pentru ai putea vedea.” 
 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local nr. 389/2020 privind 
aprobarea componenţei comisiei mixte pentru sistematizarea circulaţiei în municipiul Hunedoara, 
precum și a Regulamentului de funcţionare a comisiei. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Marian Vasile: 
„Mulțumesc. Stimați colegi, deoarece în componența comisiei mixte pentru 

sistematizarea circulației în municipiul Hunedoara face parte și un coleg de al nostru, consilier local 
domnul Palcău Ciprian, aș dori să aduc un amendament cu schimbarea acestuia cu colegul nostru 
Vâlceanu, deoarece dânsul este director la Autoritatea Rutieră Română și consider că are experiența și 
expertiza necesară în luarea celor mai bune decizii din această comisie.” 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Domnule Președinte, dacă îmi permiteți, pentru că eu sunt inițiatorul acestui proiect de 

hotărâre. Experiența o are domnul Palcău, care a fost și în mandatul trecut în această comisie, pentru că 
nu văd de unde a căpătat domnul Vălceanu experiența. Cu tot respectul, domnule Vâlceanu, că știți că 
nu am nimic cu dvs. dar, faptul că v-a dat un carnet de partid de la ALDE la PNL să fiți pe acea 
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funcție.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
„Cu tot respectul îmi permiteți, am propus un amendament, haideți să îl supunem la  vot. 

Dar nu știu de ce trebuie să vorbiți dvs. ” 
 D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Nu mă întrerupeți când vorbesc, pentru că sunt inițiatorul acestui proiect. Citiți Codul 

administrativ să vedeți că...” 
 
D-nul Marian Vasile: 
„Sunteți inițiatorul proiectului, dar eu am făcut un amendament. Haideți vă rog, să nu 

facem polemici, să arătăm ce carnete de partid avem.” 
 
Datorită intervențiilor suprapuse ale domnilor consilieri, înregistrarea audio a 

aplicației ”zoom”, nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de către consilierii înscriși în 
discuție. 

 
D-nul Marian Vasile: 
„Bun, mulțumesc. Haideți să supunem la vot după care mergem mai departe. ” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Eu nu v-am întrerupt, deci nu mă întrerupeți. Sunt inițiatorul proiectului, dacă ați citi 

Codul admninistrativ ați vedea că am dreptul să vorbesc și să explic, da?” 
 
 
D-nul Marian Vasile: 
„Domnul Primar, am propus un amendament, haideți să-l supunem la vot. Nu trebuie să 

dați explicații dvs. despre cel care face deja parte din comisie sau nu. Eu am propus un amendament cu 
schimbarea acelui coleg.”  

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Domnul Vasile, tot nu ați înțeles. Vă mai repet încă odată, pentru că eu sunt de vină că 

nu pricepeți. Ați făcut un amendament privind schimbarea unui coleg de al nostru, da? În momentul 
acela v-am explicat. Experiență are Palcău Ciprian, nu domnul cu carnet de partid de la ARR care este 
pus de curând. ” 

 
D-nul Marian Vasile: 
„Lăsați carnetul de partid.” 
 
Datorită intervențiilor suprapuse ale domnilor consilieri, înregistrarea audio a 

aplicației ”zoom”, nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de către consilierii înscriși în 
discuție. 

D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„E vorba de expertiză, nu neapărat de experiență.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Domnilor, dacă îmi permiteți, să aduc o lămurire. Obiectul hotărârii nu este votarea 

comisiei, pentru că dvs. ați votat-o în turele trecute, ci facem doar o înlocuire. În sensul că domnul 
Munteanu nu mai face parte dintre funcționarii Primăriei și este înlocuit cu un alt coleg.  

 
D-nul Marian Vasile: 
„Da domnul Secretar, și eu am venit amendament de încă o înlocuire, pe lângă acea 

înlocuire propusă de inițiator, da? Ce este așa de greu? Asta era ideea.” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău: 
„Ok. Supunem amendamentul la vot.” 
 
 
Se supune la vot amendamentul domnului Marian Vasile care întrunește 13 voturi 

„împotrivă” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, 
Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan 
Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin). 

 
Având în vedere faptul că amendamentul nu a întrunit numărul necesar de voturi 

”pentru”, acesta nu a fost adoptat.  
 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Marian 
Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru 
Popa, Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 

 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 
Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 

 
Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum 

și domnul Mircea – Marcel Popa - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de 
aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației 
”Zoom”, pentru aprobarea modificării Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local nr. 389/2020 privind 
aprobarea componenţei comisiei mixte pentru sistematizarea circulaţiei în municipiul Hunedoara, 
precum și a Regulamentului de funcţionare a comisiei, constatând următoarele: 

 
Preşedinte: OLAR  CĂTĂLIN  FLORIN – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 
Vicepreşedinte: MILITON DĂNUȚ LASLĂU - Secretarul General al Primăriei municipiului 
Hunedoara; 
Membrii: PALCĂU  CIPRIAN –  consilier local;  
                SZABO ADORIAN – director tehnic; 
                NIMU IOAN - șef S.A.D.P.P.; 
                GHIGU NICOLAIE SORIN – comisar șef de poliţie;  
                BURCIN  LUCIAN – agent șef principal de poliţie;  
                PASC RĂDUCU  MARIUS – director executiv Poliţia Locală;  
                GUŢU CORNEL – şef serviciu Poliţia locală; 
                MOISE IULICA DORINA – șef Birou urbanism;  
                ADRIAN GHEORGHE POPA -  inspector S.A.D.P.P.; 
Secretarul comisiei - JUHAS LADISLAU – consilier  SADPP fără drept de vot,  
au obținut 13 voturi “pentru” și  8 voturi ”împotrivă” 

În urma acestor rezultate, componenţa comisiei mixte pentru sistematizarea 
circulaţiei în municipiul Hunedoara, este următoarea: 
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Preşedinte: OLAR  CĂTĂLIN  FLORIN – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 
Vicepreşedinte: MILITON DĂNUȚ LASLĂU - Secretarul General al Primăriei municipiului 
Hunedoara; 
Membrii: PALCĂU  CIPRIAN –  consilier local;  
                SZABO ADORIAN – director tehnic; 
                NIMU IOAN - șef S.A.D.P.P.; 
                GHIGU NICOLAIE SORIN – comisar șef de poliţie;  
                BURCIN  LUCIAN – agent șef principal de poliţie;  
                PASC RĂDUCU  MARIUS – director executiv Poliţia Locală;  
                GUŢU CORNEL – şef serviciu Poliţia locală; 
                MOISE IULICA DORINA – șef Birou urbanism;  
                ADRIAN GHEORGHE POPA -  inspector S.A.D.P.P.; 
Secretarul comisiei - JUHAS LADISLAU – consilier  SADPP fără drept de vot. 
 

Art. II-III se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-
Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, 
Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, 
Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, Marian Vasile, 
Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa, 
Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 

Hotărârea nr. 82/2021 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-
Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-
Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-
Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian Gherman, 
Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-
Alexandru Popa, Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 

La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între Direcția de Asistență Socială 
a municipiului Hunedoara și Asociația ,,Autism-Lumea Mea” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 83/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre privind organizarea Grupului de lucru în vederea identificării așezărilor informale, evaluării 
situației acestora și stabilirii măsurilor necesare, la nivelul municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
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”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 
Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 

 
Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum 

și domnul Mircea – Marcel Popa - președinte de ședință, au procedat la verificarea raportului generat de 
aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației 
”Zoom”, privind organizarea grupului de lucru în vederea identificării așezărilor informale, 
evaluării situației acestora și stabilirii măsurilor necesare, la nivelul municipiului Hunedoara, în 
următoarea componență: 

 
- Iulian Milian–poliţist local–Birou de Control Comercial, Disciplina în Construcţii şi Mediu; 
-  Doru Mureşan–poliţist local–Birou de Control Comercial, Disciplina în Construcţii şi Mediu; 
-  Liza Iolanda Cârlig – mediator sanitar – Direcția de Asistenţă Socială; 
- Ciuciu Alexandru Rudolf - mediator şcolar – Direcția de Asistenţă Socială; 
- Simona Elena Dumitrescu – inspector – D.A.T.U - Birou Urbanism; 
-  Mariana Suciu – șef birou - Birou Registru Agricol, Aplicarea Legilor Fondului Funciar; 
- Radu Hanga – șef birou – Birou investiţii; 
- Ştefan Ilie Barabaş - consilier juridic; 
-       Stanca Bogdan –Sorin - reprezentant Asociaţia Ghi Lacho Hunedoara, grupul obținând 21 voturi 
“pentru”. 

În urma acestor rezultate, grupul de lucru în vederea identificării așezărilor 
informale, evaluării situației acestora și stabilirii măsurilor necesare, la nivelul municipiului 
Hunedoara, este următorul: 

 
-  Iulian Milian–poliţist local–Birou de Control Comercial, Disciplina în Construcţii şi Mediu; 
- Doru Mureşan–poliţist local–Birou de Control Comercial, Disciplina în Construcţii şi Mediu; 
-  Liza Iolanda Cârlig – mediator sanitar – Direcția de Asistenţă Socială; 
- Ciuciu Alexandru Rudolf - mediator şcolar – Direcția de Asistenţă Socială; 
- Simona Elena Dumitrescu – inspector – D.A.T.U - Birou Urbanism; 
-  Mariana Suciu – șef birou - Birou Registru Agricol, Aplicarea Legilor Fondului Funciar; 
- Radu Hanga – șef birou – Birou investiţii; 
- Ştefan Ilie Barabaş - consilier juridic; 
-      Stanca Bogdan –Sorin - reprezentant Asociaţia Ghi Lacho Hunedoara. 
 

Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 84/2021 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.398/2020 privind finanțarea burselor din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, aferente anului școlar 2020-2021, pentru elevii care 
frecventează cursurile de zi, în unitățile de învățământ preuniversitar de stat, de pe raza municipiului 
Hunedoara. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-IV se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 85/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 

de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a unor imobile din incinta Complexului 
sportiv „Michael Klein”- Ștrandul Municipal Hunedoara aparținând domeniului public al Municipiului 
Hunedoara, cu destinaţia de spațiu comercial, terasă şi bar. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 86/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 30 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului Primarului Municipiului 

Hunedoara privind starea economică, socială şi de mediu a municipiului Hunedoara pe anul 
2020. 

La punctul 31 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului Primarului Municipiului 
Hunedoara privind situația gestionării bunurilor municipiului Hunedoara pe anul 2020. 
 

La punctul 32 al ordinii de zi. Diverse 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Mircea – Marcel Popa: 
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”Domnul Ilea.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Vă mulțumesc domnule președinte. Bună ziua stimați colegi. Am o mică supărare 

legată de această ședință. Vreau pentru colegii care nu au fost în legislatura trecută, să fac un mic istoric 
pentru a înțelege mai bine ceea ce vreau să spun acum. 

În legislatura trecută, am avut opt colegi de la PNL cu un coordonator de grup. Probabil 
că cei de la PNL știu de ce acea persoană a fost coordonatorul lor. Eu sincer, nu știu pentru că erau 
mulți profesori universitari acolo, multe persoane mult mai bine pregătite decât el, dar acel om a fost 
pus coordonator de grup. Trompeta celor de la PNL. Întotdeauna se umplea de penibil, dar nu conta 
asta. A ajuns Director în Ministerul Învățământului, în actuala legislatură. Probabil că acești colegi noi 
din opoziție, văzând că se poate să fi penibil și să ajungi Director într-un Minister, încearcă și ei să facă 
același lucru. Îi rog frumos să se concentreze pe ordinea de zi a ședinței, să respecte dialogul și să nu 
intervină doar de dragul de a face plăcere președinției de organizație Municipală sau Județeană. Suntem 
un Consiliu Local bine închegat, știm ce avem de făcut, îi rog foarte frumos să fie respectuoși și să nu 
mai intervină doar de dragul de a se auzi vorbind. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Mircea – Marcel Popa: 
”Domnul Vasile.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Legat de ceea ce a spus colegul meu mai devreme, aș dori să-i aduc în replică, că de 

trompetele domnului Primar nu avem nevoie pentru că domnul Primar se descurcă mult prea bine ca să 
facă față acestor discuții, ca atare catalogările din partea dânsului despre vechii consilieri și actualii 
consilieri, chiar nu cred că își au rostul, să-și păstreze părerile pentru dânsul acolo, când au ședință de 
partid și nu au decât să povestească despre noi. 

Ce vroiam să vă povestesc? Tot legat despre desfășurarea ședințelor, vă rog mult de tot 
domnule Președinte de ședință, domnule Secretar, nu știu de ce îi acordați un interes deosebit domnului 
Primar, ca de fiecare dată când se face un amendament, dânsul intervine să dea și explicații, bineînțeles 
cu tentă politică, ca să ne arate dânsul cine este inițiatorul și ce a făcut, mă rog, în legătură cu acel 
proiect. Dacă nu mă înșel, vă rog frumos domnule Secretar să mă corectați, în cazul în care se aduce un 
amendament, se supune la vot cu ”da” sau ”nu”. Nu cred că este nevoie de completări la acel 
amendament, decât de natură juridică din partea dumneavoastră. Spuneți-mi vă rog, dacă greșesc?” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule Marian Vasile, inițiatorul unui proiect de hotărâre, că este domnul Primar, că 

veți fi dumneavoastră sau un alt consilier, oricând poate să ia cuvântul cu privire la acel proiect. Asta nu 
înseamnă că acel amendament propus de cineva, nu se va supune la vot. Întâmplarea face că proiectele 
de hotărâri până la ora actuală, au venit doar din partea domnului Primar.” 

 
D-nul Marian Vasile: 
”Întâmplarea face? Chiar întâmplare? Nu cred că este întâmplare, că într-adevăr nu am 

văzut nici eu alt inițiator până acum. Dar ideea este în felul următor.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu pe mine trebuie să mă întrebați, că Secretarul nu are calitatea să inițieze proiecte de 

hotărâri, ci consilieri și Primarul au calitatea să inițieze.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Bun. Și dânsul fiind inițiator de proiect, atunci tot timpul poate să intervină cu tentă 

politică și ne povestește nouă ce minunat este dânsul, nu? Haideți vă rog frumos, chiar dacă nu știm și 
chiar dacă suntem la început vorba colegului anterior, nu înseamnă că trebuie să fim tratați ca niște 
copii la școală și să arătăm ce experimentați suntem noi cei vechi sau domnul Primar cum ne taie nouă 
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avântul, da? Vrem și noi să ne spunem punctul de vedere. Vă rugăm frumos, cum respectăm, să fim și 
noi respectați la rândul nostru. Vă mulțumesc.” 

 
Dna Laura – Valentina Borca - Lucan: 
”Domnule consilier, nu vă oprește nimeni să inițiați proiecte de hotărâre.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Nu era vorba de asta, colega dragă. Era vorba că de câte ori avem un amendament, 

domnul Primar intervine, da? De fiecare dată intervine cu explicații cu tentă politică.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule Secretar, voi da răspunsul la final domnului consilier Vasile, să-i explic 

despre Codul Administrativ. Haideți să trecem mai departe, ca să pot răspunde la final. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Ok, dar eu vreau să punctez încă o dată din punct de vedere juridic. Inițiatorul 

indiferent că este domnul Primar, că este un domn consilier, are dreptul să intervină pe proiectul de 
hotărâre. Asta vreau să punctez. Asta este ideea cu care vreau să rămâneți și este prevăzută și în Codul 
Administrativ. Mergem mai departe. Mai aveți ceva de adăugat, domnule Marian Vasile?” 

 
D-nul Marian Vasile: 
”Da, aș vrea doar să vă spun, atunci cu rugămintea către domnul Primar să intervină doar 

pe acel proiect. Nu trebuie să divagăm, să ajungem la culori politice și carnete de partid și să spuneți 
dumneavoastră dacă unii dintre colegii noștri au experiență sau nu. Lăsați să aprecieze la firma la care 
lucrează experiența dânsului sau mă rog, alte subiecte. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin – Florin Olar: 
”Acum domnule consilier, eu am urmărit ședința și cred că domnul Gherman a pus 

carnetele de partid ”pe masă”, prima dată.” 
D-nul Marian Vasile: 
”Domnule Viceprimar cu tot respectul, chiar dacă aveți dreptate, eu zic că domnul 

Primar la experiența dânsului, ar putea foarte frumos să nu intre în jocul alor colegi.”  
 
D-nul Viceprimar Cătălin – Florin Olar: 
”Sunt de acord, dar pe același principiu v-aș ruga să-l mustrați și pe domnul consilier 

Gherman.” 
D-nul Marian Vasile: 
”Bine. Când o să mă întâlnesc cu dânsul personal, o să-i spun.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin – Florin Olar: 
”Dar spuneți-i acum, să auzim și noi.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Nu, lăsați că acum avem lucruri mai importante de discutat.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin – Florin Olar: 
”Îi spuneți la partid.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Sigur. Mulțumesc.” 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Îl sancționează partidul, dacă spune acum.” 
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D-nul Marian Vasile: 
”Da, domnule coleg.” 
 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Hai să facem bâlci, ca la birt.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Haideți să păstrăm o anumită decență a ședinței. Mai aveți ceva, domnule Marian 

Vasile de adăugat ?” 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Nu, vă mulțumesc frumos.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Doamna Moga, aveți cuvântul.” 
 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Stimați colegi, domnule Primar. Eu mă simt foarte jignită de discuțiile acestea pe care 

le avem. Înțeleg că, domnul consilier de la PSD se referea la toți colegii din opoziție. Eu vreau să-i 
amintesc domnului consilier, că de foarte multe ori am spus-o în Consiliu și am spus-o și în afara 
Consiliului colegilor cu care am discutat, eu nu vin în Consiliul Local ca Mirabela Moga de la POL, ci 
ca Mirabela Moga consilier local ales de hunedoreni pentru a le reprezenta interesele. Sper ca asta să 
fie clar pentru toată lumea. Pe mine nu mă interesează ce culori politice aveți, nu mă interesează ce 
discuții aveți între partidele mari, da? Pe mine mă interesează ca hunedorenii să fie reprezentați onest și 
ce discutăm în Consiliu să fie în interesul cetățeanului. Asta este tot. Din punctul meu de vedere, legat 
de culori politice și lupte politice în Consiliul Local.  

Revenind la subiectul Diverse. Așa cum știți, că probabil toți ați primit acel e-mail, de 
fapt sunt două e-mail-uri, legate de acel punct termic care va fi transformat în Lăcaș de Cult pe strada 
Privighetorilor și Zambilelor. Am fost și eu acolo, am discutat cu câțiva localnici din zonă și într-adevăr 
oamenii sunt foarte nemulțumiți de această decizie. Aș vrea să vă întreb, ce putem face în cazul acesta? 
Pentru că, este vorba de un spațiu impropriu pentru un Lăcaș de Cult în primul rând, în al doilea rând, 
spațiul este prea mic acolo între blocuri pentru a avea un Lăcaș de Cult, indiferent de ce religie 
discutăm. Da? Nu discutăm aici că este Ortodoxă, Catolică, ș.a.m.d.. 

Apoi este vorba și de spațiile de parcare care oricum sunt puține în zonă și s-ar crea un 
haos acolo. Deci cred că ar trebui revenit asupra deciziei de a avea o Biserică în acest punct termic. 
Unu. 

Doi. Am discutat cu niște cetățeni care stau pe strada 22 Decembrie, între B-dul Corvin 
și B-dul Republicii, este vorba de aceea stradă cu sens unic. Oamenii m-au întrebat dacă este posibil să 
avem acolo circulație pe ambele sensuri de mers, pentru că le este foarte greu să ocolească tot cartierul 
pentru a ajunge acasă, cu atât mai mult cu cât s-au făcut parcările între blocuri și sunt locuri de parcare 
acolo. Cu asta sper să nu mai avem genul acesta de discuții în Consiliu. Eu m-am săturat de jigniri în 
Consiliu, eu nu am venit să fac circ aici, am venit să reprezint onest oamenii care m-au votat și pe cei 
care nu m-au votat și cred că așa ar trebui să facă toată lumea. Mulțumesc.” 

 
D-nul Mircea – Marcel Popa: 
”Domnule Vâlceanu, aveți cuvântul.” 
 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
”Vă mulțumesc domnule președinte. Două chestiuni aș vrea și eu să semnalez, dar la 

început aș vrea să îl întreb pe domnul Primar. Am văzut că în fiecare ședință de Consiliu Local, 
lansează atacuri împotriva mea, fumigene, atacuri nefondate. Aș vrea să-l întreb, are ceva împotriva 
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mea? Bineînțeles, după care revine și zice că nu are nimic personal cu mine. Are ceva împotriva mea? 
Să spună aici, public sau dacă nu, îl rog frumos să înceteze cu astfel de lucruri, și țin să-i aduc aminte 
că nu suntem chiar împotriva la toate hotărârile de Consiliu Local, după cum ați și văzut, după ce am 
votat în unanimitate la punctele cu Studiu de Fezabilitate, domnul Primar chiar ne-a și mulțumit.  

Și acum aș vrea să trec la cele două puncte care aș vrea să le semnalez. Este vorba 
despre gunoaiele care sunt în jurul orașului nostru. Gen, zona Răcăștie, Gazometru, zona Hășdat, zona 
Valea Seacă, unde se depozitează foarte multe materiale din construcții, din renovări, nu știu, acolo cred 
că cineva nu-și face treaba bine, ar trebui monitorizat, ar trebui, nu știu, Poliția Locală să meargă mai 
des în zonă, ar trebui luate măsuri, să vedem ce se întâmplă, cum se poate rezolva problema. Sunt mai 
multe sesizări făcute de către cetățeni către mine, verbale, în zilele în care am fost în zonele respective 
și a doua chestiune, aș vrea să-l rog pe domnul Primar, să ne pună și nouă la dispoziție cât mai curând 
posibil, toate contractele pe care le are Primăria cu diferiți terți și lucrările pe care le efectuează lumea. 
Mulțumesc frumos.” 

 
D-nul Mircea – Marcel Popa: 
”Mai este cineva care vrea să ia cuvântul?” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule președinte de ședință, mă auziți?” 
 
D-nul Mircea – Marcel Popa: 
”Da, vă aud.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Pentru că trebuie să dau câteva răspunsuri și fiind ultimul, în legătură cu ceea ce m-a 

întrebat domnul consilier Marian Vasile. Domnule consilier, eu nu fac decât să pun în aplicare Codul 
Administrativ. Sigur, nu vreau să fiu ironic acum, dar domnule Secretar vă rog, o să pună la dispoziție 
tuturor consilierilor și o să vadă cum se inițiază un proiect de hotărâre, cum se susține proiectul de 
hotărâre, ce înseamnă amendament, ca să nu înțeleagă cineva că Serviciul Juridic al Primăriei face 
proiecte de hotărâre pe lângă lege. Iar în legătură cu divagările, așa cum ați spus dumneavoastră cu 
tentă politică, pentru că tot înregistrați ședința și o transmiteți live, aveți posibilitatea să vă uitați după 
terminarea ei, să vedeți cam cine începe cu aceste lucruri. Având o majoritate de 13 consilieri, vă rog să 
mă credeți că ultimul lucru pe care îl doresc, este să intru în polemică cu cineva. Nu am nici un interes. 
Doar că din partea noastră, intrați în polemică exact cum a spus domnul consilier Ilea, și cu asta să știți 
că respectul meu este același pentru fiecare consilier, așa cum a zis doamna Moga, care este ales de 
către cetățenii Municipiului Hunedoara și care ar trebui să aibă și responsabilitate.  Să-l completez și pe 
domnul Viceprimar care va explicat bine cam cine ce începe, și ce dorește.  

Doamna Moga sigur că da, am studiat și noi posibilitatea ca circulația pe 22 Decembrie 
să se desfășoare în ambele sensuri. Deocamdată nu este posibil, nefiind suficiente locuri de parcare și 
de aceea se desfășoară pe un singur sens. În momentul în care va exista posibilitatea de alte noi locuri 
de parcare, luăm în calcul și acest lucru.  

În ceea ce privește acea discuție cu construcția unei Biserici și în Micro 5, vă reamintesc 
din lege. Pentru că suntem transparenți, nu doar pentru că dorim, ci pentru că ne obligă evident și legea, 
am cerut un PUZ acolo și în momentul în care am cerut un PUZ, am cerut dezbatere  publică din partea 
cetățenilor. Noi suntem cei care suntem transparenți și care am avertizat că se dorește acest lucru. 
Pentru că asta înseamnă PUZ – ul, dezbatere. Cunoaștem situația și evident, conform cerinței celor care 
sunt direct afectați de construcția aceasta, se va face sau nu se va face. Tocmai pentru că am cerut PUZ 
- ul și avem o dezbatere. Deci, nu este o dorință a Primăriei de a încălca legea. Așa cum a vrut și 
domnul Vâlceanu cu ceva timp în urmă să-și înalțe un etaj acolo la farmacia domniei sale, ținem minte. 
A fost un PUZ, a intrat în Consiliul Local, unii s-au opus, alții au acceptat. Este lege. Și pentru că am 
ajuns la domnul Vâlceanu, chiar nu am nimic cu dumneavoastră. Cred că ar fi absurd. Cândva eram și 
colegi de partid, că tot ți trecut de la un partid la altul, dar vreau să vă spun că atunci când un consilier 
local de la PSD, este apostrofat de un alt consilier de la PNL, este logic și normal să iau cuvântul. Până 
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la urmă, sunt Primar ales din partea Partidului Social Democrat. Ca atare, nu cred că domnul consilier 
Palcău este mai prejos decât dumneavoastră, că probabil că atunci când PSD va veni la guvernare, 
consilierul Palcău va avea și el parte pe baza carnetului de partid, de o promovare ca dumneavoastră. 
Fără supărare.  

În ceea ce privește contractele, sunt pe site-ul Primăriei, vă puteți uita dar sunt din 2016. 
Nu cereți o noutate chiar dacă poate vi se pare ceva așa ieșit din comun. De pe site-ul Primăriei orice 
cetățean poate să vadă absolut toate contractele pe care le are Primăria, cât și cele 22 pe Fonduri 
Europene de 70,5 milioane de euro, atrase de vechiul Consiliu Local, pentru care suntem în continuare 
pe primul loc în Județ Hunedoara.  

În ce privește gunoaiele, sigur că da, am început o operațiune de a curăța toată zona 
aceasta. Ne confruntăm cu oameni care nu înțeleg că nu trebuie să arunce în zonele respective, sunt 
date și foarte multe amenzi, o să le punem la dispoziție și o să mergem și la Gazometru să facem curat, 
vă asigur, dacă nu astăzi, mâine dimineață. Vă mulțumesc stimați colegi, vă mulțumesc domnule 
președinte de ședință, mulțumesc domnule Secretar.” 
 

D-nul Mircea – Marcel Popa: 
”Vă mulțumesc, domnule primar. Dați-mi voie domnilor colegi, în numele tuturor 

consilierilor și nu numai, să urez hunedorenilor care Duminică vor sărbătorii sărbătorile Pascale. Un 
Paște liniștit, fericit și toate cele bune. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Mai sunt alte înscrieri la cuvânt? Dacă nu mai sunt, domnule președinte cu acordul 

dumneavoastră închidem ședința.” 
 
D-nul Mircea – Marcel Popa: 
”Nemaifiind alte discuții, declar închise lucrările ședinței de astăzi. Vă mulțumesc 

domnilor colegi.”                           
     
 
 
 

       
      PREŞEDINTE,                                                                SECRETAR GENERAL,                           

               Mircea-Marcel Popa                                                             Militon Dănuț  Laslău      
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit, 
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Teodora Mălai 

Larisa Giurca 

 


